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Tids-

punkt 

Emne og evt. bilag Proces og 

drøftelsesform 

Ansvarlig Referatet  

17.30-

17.35 

1. Godkendelse af dagsorden, referat og valg af ordstyrer  Godkendelse Ida/Kim Afbud fra Majbritt 

Rettelser referat fra sidst – punkt 7  - udgangstilladelse i 

stedet for udgangsforbud 

17.35-

17.55 

2. Nyt fra elevrådet og KESO Elever fortæller Elevrådet  Medarbejdernes dag gik rigtig fint. Elevrådet har afholdt 

et møde, hvor de evaluerede dagen. Alle synes det var 

gået rigtig godt – det var rart at kunne yde en ekstra 

indsats, og det var skønt at opleve, hvor glade 

medarbejderne blev. Det var en hyggelig dag. Da 

elevrådet var rundt i de yngre klasser, oplevede 

elevrådet at blive taget godt imod.  Elevrådet vil selv 

skrive hilsenen til næste år til medarbejderdagen 

I udskolingen er der et ønske om fodbolde til alle 

klasser, samt bordtennisbat. Der er et ønske om at 

lærerne er mere opmærksomme på, at hvis eleverne 

skal blive længere en dag, at de så får tidligere fri en 

anden dag.  

På 4 - 5. årgang arrangeres der Halloween 

Der forsvinder ind i mellem ting i udskolingscafeen, som 

betyder at cafeen må holde lukket på enkelte dage, 

hvilket er rigtig ærgerligt. Låsen er blevet skiftet, så 

dette ikke sker igen.  

Opmærksomhed på at vi skal passe bedre på skolens 

inventar. 

Der er ønske om at der kommer net på fodboldmålene. 

Enkelte klasser har talt om, at de ønsker legetøj til 

klasserne, for de 3000 kr alle klasser er blevet tildelt.   
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I elevrådet har de talt om, hvordan de kan bruge 

pengene – så de understøtter trivslen bedst muligt for 

alle elever. 

Elevrådet har talt om at oprette en trivselsfond, så der 

er mulighed for at komme på flere ture.  

Elevrådet har fåret positiv tilbagemelding på den 

fællesskabsaftale de har udarbejdet – både fra 

kontaktforældremødet og fra dialogmødet. 

Efterspørgsel på mere bevægelse i undervisningen – 

det varierer en del hvor meget det er indtænkt. 

17.55-

18.00 

3. Opfølgning på Lærernes dag Orientering og 

drøftelse 

Kim   

18.00-

18.15 

4. Opfølgning på kontaktforældremøde / årsberetning Drøftelse Ida  Ikke så stort et fremmøde som sidste år. Punktet om 

lektier blev en anelse forhastet. Vi tager et konkret 

udkast med på mødet til foråret.  

Når først den endelige lektiepolitik er besluttet, er det 

vigtigt, at den bliver præsenteret som en politik der er 

besluttet af personale og skolebestyrelse. 

18.15-

18.30 

5. ”Ordensregler” og fællesskabsaftale (se bilag)  Drøftelse  Kim Der har været en efterspørgsel på fælles ”ordensregler” 

og hvordan vi arbejder forebyggende, foregribende og 

indgribende med uro, vold og trusler. 

Vi er i gang med at udarbejde en oversigt, som viser de 

forskellige indsatser og muligheder for sanktioner – 

oversigten blev gennemgået. 

Oversigten skal rundt i de forskellige fora – før den 

bliver endelig gældende 

Forslag til at rækkefølgen på sanktionerne står i 

prioriteret rækkefølge i forhold til graden af indgreb. 
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Forslag til at vi udfolder de forebyggende forløb mere, 

sådan at vi tydeliggør de mange forskellige tiltag vi har. 

Forslag til at det også er tydeligt at vi altid arbejder ud 

fra det mindste mulige indgreb. 

Efterspørgsel på at de klasseregler, der bliver 

udarbejdet i starten af skoleåret, bliver delt med 

forældrene.  

18.30- 

18.50 

PAUSE - skolen sørger for mad     

18.50-

19.00 

6. Deltagelse på forældremøder i børnehaver og Åbent hus på skolen 

(se side 2 med datoer og tidspunkter)  

Orientering og 

drøftelse  

Kim Vi har været ude i forskellige børnehaver allerede, der 

kommer yderligere et par besøg d. 14. og d. 28. 

oktober. 

Til Åbent hus på skolen d. 11. november vil det være 

rigtig fint med deltagelse fra skolebestyrelsen. Opgaven 

er, at fortælle om, hvordan det er at være forældre på 

skolen, skole-hjem-samarbejdet og skolebestyrelsens 

arbejde. Der kan også være forældre, der har 

spørgsmål. 

19.00-

19.15 

7. Økonomi - 3. prognose (bilag eftersendes)  Orientering og 

drøftelse 

Kim Vi har fået et nyt styringsværktøj, som er mere 

overskueligt. Prognosen blev gennemgået. 

I skoledelen regner vi med at gå ud af skoleåret med et 

overskud. 

På MED er det blevet drøftet, hvorvidt det er muligt at 

ansætte mere personale i Lundehuset. Vi afventer den 

næste prognose – for at se om overskuddet er 

retvisende.  

Budgettet bliver primært styret med udgangspunkt i 

personaleudgifter. Vi er meget opmærksomme på ikke 
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at overansætte – da det kan betyde forflyttelser på et 

senere tidspunkt 

Der bliver stillet spørgsmål til, hvorvidt vi drøfter om der 

evt skal bruges flere penge på IT-udstyr, 

undervisningsmaterialer, indkøb af inventar osv.   

I KKFOén har der været et mindre merforbrug her i 

starten af skoleåret – dette skyldes at 1. maj børnene 

bliver prioriteret 

På fritidshjemmet kan børn blive udmeldt løbende, det 

betyder at budgettet hele tiden justeres. For hvert barn 

der går ud mister KKFOén 28.000. 

KKFO går ifølge prognosen også ud af året med et 

mindre overskud.  

I KKFO- Lundehuset er der også en forventning om at 

gå ud af året med et mindre overskud 

19.05-

19.10 

8. Lukkedage i KKFO’en (bilag eftersendes)  Orientering og 

beslutning  

Kim Der må placeres op til 7 lukkedage. Der er forskellige 

retningslinjer for, hvornår de må placeres fx skal der 

være et ønsket fremmøde, der er mindre end 45 % på 

den pågældende dag. 

Thomas foreslår 5 lukkedage: d. 27. maj og d. 27. – 30. 

december. Forslaget blev godkendt 

19.10-

19.30 

10. Politisk salon Drøftelse  Ida  Hvad skal der til for at mindske udsivningen i 

udskolingen – lokale løsninger frem for overordnede 

indsatser. Der er en del frihed ude på skolerne. Kim har 

fået mulighed for indledningsvist at byde velkommen og 

vil pointere at vi fortsat ønsker lokale løsninger gerne 

med opfølgning fra forvaltningen.  
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Vi kunne ønske en integrationsmedarbejder og/eller en 

skole-hjem-medarbejder.  

Det er vigtigt at anerkende at skolens resultater altid 

ses som et gennemsnit – det kunne være fint at få fokus 

på spredningen, at der også er elever der opnår 10 og 

12. 

Vi så gerne flere midler til PPR og skolesocialrådgiver, 

sådan at der ikke er så lang ekspeditionstid for elever 

der har det svært.  

19.30-

19.40 

11. Spørgsmål fra medarbejdere.  Orientering og 

Drøftelse 

Kim  

19.40-

20.00 

12. Orientering fra skoleleder (herunder trafik og kvalitetsrapport), 

formand øvrige bestyrelsesmedlemmer.   

Fremlæggelse og 

kommentering 

Kim Det er ikke blevet endeligt besluttet om der skal 

udarbejdes en kvalitetsrapport (frihedsgrad) 

Vi har ansat nye medarbejdere – velkommen til dem. 

Græshoppen er blevet indstillet til Pædagogprisen. 

Vi har haft Skolevalg for 8. - 9. klasserne, hvor 

Undervisningsministeren var på besøg for at åbne 

valget. Hele udskolingen skal deltage i en 

Brobyggeruge i samarbejde med Ôzlem i uge 43. 

Lundehuslegene var en stor succes. 

COWI har fået gennemført alle målinger, både dem på 

Lersø Parkalle og droneoptagelserne foran skolen. 

COWI er nu i gang med at analysere disse og vil på 

baggrund heraf finde ud af hvilke løsninger, der kan 

gennemføres. 
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Forældremøder i børnehaver og Åbent hus  

Dato og tid  Sted Deltagere  

COWI vender tilbage, når de er kommet det et skridt 

videre. 

Som nævnt på sidste skolebestyrelsesmøde, tog  Maj-

Britt til netværksmøde med de andre 

skolebestyrelsesmedlemmer fra specialskoler. Der var 

meget forskellige oplevelser, men det fælles var en 

bekymring for det faglige niveau i specialskolerne (gør 

vi det godt nok for dem, der har evnerne? eller drukner 

det lidt i trivselsuger med bollebagning?) og hvor står vi 

i forhold til målsætningen om, at flere kan udsluses til 

almen igen? Ingen har set et reelt bud på, hvordan det 

skal ske udover glittede ord, så der er en frygt for, at vi 

begynder at sende børn tilbage i almen, så de langsomt 

kan smelte helt ned igen - og måske være heldige at få 

en plads på specialskolen igen. Det var hovedtemaerne, 

og vi kommer til at mødes igen i netværket.  

20.00-

20.10 

13. Henvendelser fra forældre Orientering og 

drøftelse 

Ida  

20.10- 

20.30 

14. Eventuelt 

 

  Der blev spurgt ind til restaurantprojektet. Det vil ikke 

være muligt at gennemføre på samme måde som 

tidligere – projektet er afhængig af de lærerkræfter vi 

har i hus.  

Der er ønske om et køleskab i hovedbygningen -  
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14. oktober  

Kl. 17.00-17.20 

Børnehusene ved Skoven,  Kim, Thomas 

28. oktober  

Kl. 17.30-18.00 

Studsgården  Kim, Eva 

11. november 

Kl. 16.30-18.00  

Åbent hus - Lundehusskolen   

 

 

 


